



VENDETTA SONG

Eylem Kaftan looks out her hotel room at the teeming Istanbul streets. She is about to embark on a 1,000-kilometre journey into the heart of the Kurdish lands of her ancestors. The Montreal filmmaker hopes to unravel a 30-year-old mystery, the murder of her aunt Guzide. She has only a few clues, an old family photo and a burning desire to discover the truth. **Vendetta Song** follows one woman's journey into an ancient culture to which she is connected, and yet which is completely foreign - and into the heart of a feud that cost her aunt's life. Directed by Eylem Kaftan and produced by Germaine Ying Gee Wong (NFB) and Abbey Neidik and Irene Lilienheim Angelico (DLI Productions). May 17 at 10 pm (Eastern Time) on Vision TV.

Vendetta Song screens at Hot Docs on April 25 at 6:45 pm in the ROM Theatre.

Eylem Kaftan regarde les rues animées d'Istanbul par la fenêtre de sa chambre d'hôtel. Elle se prépare pour un voyage de 1000 kilomètres, qui la conduira au cœur du territoire de ses ancêtres kurdes. Dotée de quelques indices, d'une vieille photo de famille et d'un brûlant désir de découvrir la vérité, la cinéaste montréalaise se rendra au cœur de la Turquie pour éclaircir un mystère vieux de 30 ans, le meurtre de sa tante Guzide. **Vendetta Song** raconte l'incroyable périple d'une femme cherchant des repères au milieu d'une culture ancienne qu'elle n'a jamais connue et d'une histoire de vendetta qui a coûté la vie de sa tante. Réalisé par Eylem Kaftan, produit par Germaine Ying Gee Wong (ONF) et Abbey Neidik et Irene Lilienheim Angelico (DLI Productions). Présenté le 17 mai à 22 h (HE) sur Vision TV.

Vendetta Song sera présenté au Hot Docs le 25 avril à 18 h 45 au ROM theatre.